

SUBJECT: MSC NOTICE --- Mandatory ACD Requirement for All Cargo Destined for Sudan

DATE: 12 JANUARY, 2026

Dear Customers,
尊敬的客户,

Please be informed that, as per the latest directive from the Sea Port Corporation in Sudan, have implemented an Advance Cargo Declaration (ACD) which needs to be obtained for all cargo destined to Sudan ports with effective date 1st January 2026, sailing date at POL.

请注意, 根据苏丹海港当局最新指令, 自 2026 年 1 月 1 日(POL 装船日)起已实施预先货物申报 (ACD) 制度, 所有运往苏丹港口的货物均需办理“预先货物申报” (Advance Cargo Declaration, 简称 ACD) 并获得 ACD 编号。

1. All Merchants shipping goods to Sudan must obtain an ACD via www.acdsudan.com upon loading cargo destined to Sudan.

所有将货物运往苏丹的托运人必须在装载货物时, 通过网站 www.acdsudan.com 办理 ACD。

2. The ACD certificate should be obtained at POL through the shipper, exporter, or freight forwarder.
ACD 证书应由托运人、出口商或货运代理在装运港 (POL) 办理并取得。

3. The ACD must be included on the Bill of Lading for all cargo destined to Sudan ports with effective date 1st January 2026, sailing date at POL, Meanwhile, MH8 users need to enter the ACD in the “Customs Number Reference” field.

所有装船日期在 2026 年 1 月 1 日或之后的货物, 提单上必须显示 ACD 号码, 同时 MH8 用户需要将 ACD 号码录入 Customs Number Reference 处。

4. If you fail to provide the correct and valid ACD as required, you will bear full responsibility and risk arising from non-compliance with ACD regulations including but not limited to rejection of loading, change of destination, return cargo, clearance, and POD penalty.

如果未能按要求提供正确且有效的 ACD, 您将承担因未遵守 ACD 规定而产生的全部责任和风险包括但不限于无法出运, 改港, 退运, 清关问题以及目的港罚金等。

Please inform all your customers to make sure to comply with the POD Customs Regulation strictly.
请各订舱代理及时通知客人与其收货人落实并严格执行目的港海关要求。

Using this opportunity, we would like to express our sincere appreciation for your kind attention and cooperation. Please do not hesitate to contact us if we could be of any assistance.

借此契机, 我司衷心感谢贵司一如既往的厚待与合作。如有任何疑问, 欢迎垂询。

Regards

Mediterranean Shipping Company (Shanghai) Limited